

天主教香港教區

秘書長辦公處

香港堅道十六號

電話：(852) 2523-2487, 2525-8021 (內線 441, 669)

傳真：(852) 2521-8781 電郵：chancery@pacific.net.hk
chancery@catholic.org.hk

CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG

CHANCERY OFFICE

16, CAINE ROAD, HONG KONG

TEL : (852) 2523-2487, 2525-8021 (EXT. 441, 669)

FAX : (852) 2521-8781 EMAIL : chancery@pacific.net.hk
chancery@catholic.org.hk

楊鳴章主教喪禮安排

- (一) 一月七日(星期一)至一月九日(星期三)上午九時至下午十時設弔唁處於香港堅道二號明愛中心五樓明愛公眾會堂，供公眾簽署弔唁冊；
- (二) 楊主教遺體將於一月十日(星期四)下午五時，安奉於香港堅道聖母無原罪主教座堂供瞻仰遺容，直至翌日出殯；
- (三) 守靈彌撒定於一月十日(星期四)晚上八時於主教座堂舉行，由陳日君樞機主禮，彌撒後徹夜祈禱；
- (四) 出殯逾越聖祭定於一月十一日(星期五)上午十時於主教座堂舉行，由湯漢樞機主禮；
彌撒後隨即出殯，奉柩安葬跑馬地天主教聖彌額爾墳場，由夏志誠輔理主教主禮。
- (五) 懇辭花籃；請為亡者祈禱。

秘書長



李亮 司鐸

二零一九年一月三日

天主教香港教區

秘書長辦公處

香港堅道十六號

電話：(852) 2523-2487, 2525-8021 (內線 441, 669)

傳真：(852) 2521-8781 電郵：chancery@pacific.net.hk
chancery@catholic.org.hk

CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG
CHANCERY OFFICE

16, CAINE ROAD, HONG KONG

TEL : (852) 2523-2487, 2525-8021 (EXT. 441, 669)

FAX : (852) 2521-8781 EMAIL : chancery@pacific.net.hk
chancery@catholic.org.hk

3 January 2019

FUNERAL ARRANGEMENTS FOR THE LATE
BISHOP MICHAEL YEUNG

1. A book of condolences will be kept at the Caritas Community Hall, 5/F, Caritas House, 2 Caine Road, Hong Kong from 7 to 9 January 2019 (Monday to Wednesday), from 9:00 am to 10:00 pm.
2. The body of the late Bishop will lie in state in the Cathedral of the Immaculate Conception, Caine Road, from 10 January 2019 (Thursday) 5:00 pm until the end of the Funeral Mass.
3. A Vigil Mass will be concelebrated at the Cathedral on Thursday 10 January 2019 at 8:00 pm, presided over by Cardinal Joseph Zen, SDB. After Mass, there will be overnight prayers for Bishop Michael Yeung.
4. A Funeral Mass will be concelebrated at the Cathedral on Friday 11 January 2019 at 10:00 am, presided over by Cardinal John Tong. The burial rite will take place at St. Michael's Catholic Cemetery, Happy Valley, to be officiated by Bishop Joseph Ha, OFM.
5. No floral tributes please, but kindly remember Bishop Michael Yeung in your prayers.



Rev. Lawrence Lee
Chancellor